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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 23.06.2020 ob 17.00 uri v kulturni dvorani na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 14 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko 
GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Štefan 
KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Odsoten je bil član občinskega sveta 
Danijel KOVAČ. Predčasno sta sejo zapustila član občinskega sveta Vinko GAJŠT (pri točki 10 ob 19.00 uri) in 
članica občinskega sveta Gina KULIČ (pri točki 15 ob 19.10 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Nataša GJERGJEK   - delovodja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 12. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT, Petra KNAUS in Vinko GAJŠT.  
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Viktor OBAL je v skladu z 28. členom poslovnika občinskega sveta občine Tišina predlagal, da se na dnevni 
red današnje seje uvrsti naslednji sklep: Občinska uprava pripravi v roku 30 dni dopolnitev oziroma 
spremembo 48. člena poslovnika občinskega sveta občine Tišina in ga posreduje v obravnavo statutarno 
pravni komisiji in v sprejem občinskemu svetu.  
 
ŽUPAN je sejo prekinil in odredil 10 minut odmora z namenom, da se je sestala Statutarno pravna komisije. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
sklepa, ki se glasi: Občinska uprava pripravi v roku 30 dni dopolnitev oziroma spremembo 48. člena 
Poslovnika občinskega sveta občine Tišina in ga posreduje v obravnavo statutarno pravni komisiji in v 
sprejem občinskemu svetu. Ta sklep se uvrsti na dnevni red 12. redne seje občinskega sveta.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 105: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA, DA SE POD TOČKO 7. UVRSTI PREDLOG 
SKLEPA, DA OBČINSKA UPRAVA PRIPRAVI V ROKU 30 DNI DOPOLNITEV OZIROMA SPREMEMBO 48. 
ČLENA POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA IN GA POSREDUJE V OBRAVNAVO STATUTARNO 
PRAVNI KOMISIJI IN V SPREJEM OBČINSKEMU SVETU. OSTALE TOČKE DNEVNEGA REDA PA SE 
ZAMAKNEJO ZA ENO TOČKO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 12. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 10. in 11. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 11. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članu Komisije za priznanje in nagrade in članu Sveta za  

varstvo uporabnikov javnih dobrin 
6. Imenovanje manjkajočih članov odborov in komisij pri občinskem svetu občine Tišina 
7. Predlog Sklepa, da Občinska uprava pripravi v roku 30 dni dopolnitev oziroma spremembo 48. člena 

Poslovnika občinskega sveta občine Tišina in ga posreduje v obravnavo statutarno pravni komisiji 
in v sprejem občinskemu svetu 

8. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019 
9. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Tišina – II. obravnava 
10. Predlog Sklepa o odpisu terjatev do kupcev 
11. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ 

Tišina 
12. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota 

Tišina 
13. Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj Občine Tišina za leto 2019 
14. Predlog Sklepa o podelitvi športnih priznanj Občine Tišina za leto 2019 
15. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2019 posrednih proračunskih uporabnikov: 

- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 
- Saubermacher – Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Uredniški odbor občine Tišina 

16. Tekoča problematika 
17. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT in Petra KNAUS. 
 
Danijel KOLMAN je povedal, da razprava, ki jo je zahteval, ni v zapisniku. 
 
Župan je povedal, da se bo zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, z dne 16.04.2020, dopolnil. 
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*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 11. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 106:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 19.05.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 11. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANU KOMISIJE ZA PRIZNANJE IN NAGRADE IN ČLANU 
SVETA ZA  VARSTVO UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 107: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENAHANJU MANDATA ČLANU 
KOMISIJE ZA PRIZNANJA IN NAGRADE G. RATNIK KARLU. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 108: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENAHANJU MANDATA ČLANU 
SVETA ZA VARSTVO UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN G. RATNIK KARLU. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
IMENOVANJE MANJKAJOČIH ČLANOV ODBOROV IN KOMISIJ PRI OBČINSKEM SVETU OBČINE TIŠINA 
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Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 109: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMEOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA V KOMISIJO ZA 
PRIZNANJA IN NAGRADE. V KOMISIJO ZA PRIZNANJA IN NAGRADE SE NAMESTO KARLA RATNIK IMENUJE 
JOŽE VOGRINČIČ, GEDEROVCI 29. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 110: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMEOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA V SVET ZA 
VARSTO UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN. V SVET ZA VARSTVO UPORABNIKOV JAVNIH DOBRIN SE 
NAMESTO KARLA RATNIK IMENUJE STANISLAV VOGRINČIČ, GRADIŠČE 66/A. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 

 
PREDLOG SKLEPA, DA OBČINSKA UPRAVA PRIPRAVI V ROKU 30 DNI DOPOLNITEV OZIROMA SPREMEMBO 
48. ČLENA POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA IN GA POSREDUJE V OBRAVNAVO 
STATUTARNO PRAVNI KOMISIJI IN V SPREJEM OBČINSKEMU SVETU 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 111: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA, DA OBČINSKA UPRAVA PRIPRAVI V ROKU 30 
DNI DOPOLNITEV OZIROMA SPREMEMBO 48. ČLENA POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA IN 
GA POSREDUJE V OBRAVNAVO STATUTARNO PRAVNI KOMISIJI IN V SPREJEM OBČINSKEMU SVETU.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev sta podali računovodkinji ga. Matejka CELEC in ga. Matejka LENARČIČ. 
 
Milan BALAŽIC, predsednik nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in obravnaval 
predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019 in po daljši razpravi predlaga občinskemu 
svetu občine Tišina, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun 
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Proračuna občine Tišina za leto 2019 skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in 
sprejem. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, da 
je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2019 s svojega področja in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega računa 
proračuna občine Tišina za leto 2019 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 
v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Danijel KOLMAN in Viktor OBAL. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  
z večino (14 prisotnih, ZA = 9, PROTI = 3) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 112: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2019. 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 31.092,19 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERVE 
V LETU 2020. 

Sklep je bil sprejet. 

 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala predsednica Statutarno pravne komisije gdč. Petra KNAUS. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 113: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA OBČINE 
TIŠINA V DRUGI OBRVNAVI. 

2. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE STATUTA SE OBJAVIJO V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Matejka CELEC.  
 
Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora je povedal, da se je Nadzorni odbor seznanil s predlogom 
sklepa o odpisu terjatev do kupcev v skupni višini 3.350,61 EUR, ki ga je z ustreznimi obrazložitvami 
predlagala Komisija za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev in predlaga občinskemu svetu, da ga 
sprejme. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 114: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O ODPISU TERJATEV DO KUPCEV NA DAN 
31.12.2019 V VIŠINI 3.350.,61 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI 
OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu 
pri OŠ Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
z večino (13 prisotnih, ZA = 9, PROTI = 4) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 115: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O SPREMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O 
DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI  12 
 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU 
LAVRA, ENOTA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
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Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu 
Lavra, enota Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so z večino 
(13 prisotnih, ZA = 9, PROTI = 4) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 116: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O SPREMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O 
DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, ENOTA TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 13 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podal g. Franc PERTOCI, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 117:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA PRIZNANJA OBČINE TIŠINA 
ZA LETO 2019: 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI PODJETJU PAEYBALL D.O.O., 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI ŠTUDIJSKEMU KROŽKU TIŠINA, 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI FRANCU ROGAČ S TIŠINE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 14 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije g. Miro BERKE. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji sklep:  
 

S K L E P št. 118: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA ŠPORTNA PRIZNANJE 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019:  
- NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: ŽIGA KOUS IZ GRADIŠČA, 
- NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: NATALIJA PAVLINJEK S TIŠINE, 
- NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: NOGOMETNI KLUB TIŠINA, SELEKCIJA U-7, 
- PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: MARCEL RATNIK S TIŠINE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 15 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2019 POSREDNIH PRORAČUNSKIH UPORABNIKOV 
 

*     *     *     *     * 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Miro BERKE predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se je 
odbor na svoji 10. seji dne 16.06.2020 seznanil s Poročilom Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska 
Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Ivan HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Saubermacher Komunale d.o.o. Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora občine Tišina je povedal, da se je Nadzorni odbor seznanil z 
letnim poročilom Osnovne šole Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava.  
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 10. seji dne 16.06.2020 seznanil s Poročilom Osnovne šole Tišina in predlaga, da ga občinski 
svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 10. seji dne 16.06.2020 seznanil s Poročilom Uredniškega odbora občine Tišina in predlaga, 
da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
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Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 16 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Prodaja nepremičnin v lasti občine: Na spletni strani občine je objavljena javna dražba za stanovanje in 
zemljišča, ki so bila vključena v program razpolaganja z nepremičnim premoženjem. To je stanovanje v 
Poslovno stanovanjskem objektu na Tišini, dve parceli v Borejcih, dve parceli v Murskih Črncih in ena 
parcela na Petanjcih. Sama izvedba javne dražbe bo v sredo, 22.07.2020.  

 Pomurski vodovod: Na razpis za izbor izvajalca del za II. fazo Pomurskega vodovoda, sta bili prejeti dve 
ponudbi. Sedaj dokumentacijo pregleduje komisija. Po predvidevanjih se podpis pogodbe in pričetek 
gradbenih del pričakuje v jeseni l. 2020. Kot sem že na 10. redni seji povedal je bila sredi marca 2020 
oddana vloga na MOP. Na MOP-u sedaj poteka pregled dokumentacije za PVO. Odgovor MOP-a 
pričakujemo do konca septembra 2020. Gradnja pa potem konca leta ali bolj verjetno v začetku 
naslednjega leta. 

 Rekonstrukcija ceste R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: Nadaljuje se odkup zemljišč. Po koncu 
zadnje seje Sveta Pomurske razvojne regije je potekalo srečanje z ministrom za infrastrukturo g. 
Jernejem Vrtovcem. G. minister je povedal, da je država med prednostne projekte na področju 
infrastrukture uvrstila rekonstrukcijo ceste Murska Sobota – Gederovci. Te informacije sem bil zelo 
vesel. Pomeni, da se sedanja Vlada RS zaveda tega problema. Zato se ponovno obračam na vse občane, 
lastnike zemljišč ob tej cesti,  obračam s prošnjo, da čim prej podpišejo pogodbo za odkup zemljišč. Če 
pa se pojavlja kakršno koli vprašanje okrog odkupa zemljišča za potrebe rekonstrukcije, ali vam 
informacije, ki ste jih prejeli od Direkcije za infrastrukturo niso dovolj vas vabimo, da se čim prej oglasite 
na občinski upravi. Po vseh močeh bomo poskušali pomagati, da se čim prej zaključi postopek odkupa 
zemljišč.  

 Rekonstrukcija cesta R2-440, Petanjci – Gederovci – Krajna: V času od zadnje seje OS, smo po e-pošti 
rešili nekaj odprtih zadev okrog projektne dokumentacije za rekonstrukcije te državne ceste. 
Pričakujemo termin za uskladitev odprtih zadev, da se čim prej zaključi projektna dokumentacije. 

- Izvrševanje Proračuna za l. 2020: Pri izvrševanju Proračuna za l. 2020 se izvajajo naslednja dela:  

 Parkirišče pri pokopališču v Gradišču, izvajalec GMW, dela se že zaključujejo,  
- Obnovi poda v telovadnici OŠ Tišina: položen je nov parket, vendar so se pojavila dodatna dela za 

katera je bila potrebna prerazporeditev sredstev, poleg tega so se pojavile še nekatere nove 
potrebe – želje. Sledi še končni obračun. 

- Izvaja se notranja ureditev krožišča v naselju Tišina, izvajalec GMW,  
- Izvajajo se dela na Kolesarski stezi Vanča vas – Tišina, izvajalec je GMW. 

 Delo občinske uprave: Še vedno imamo dve odsotnosti na občinski upravi. Tako smo znotraj občinske 
uprave dela in naloge porazdelili, tako da bomo poskušali opravit vse naloge. Mogoče bo kje kak časovni 
zamik zato prosimo vse občanke in občane za razumevanje.  

 
 
K TOČKI 17 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Ali se je ob 
rekonstrukciji ceste Tišina – Tropovci sfrezani asfalt s cestišča vgradil nazaj v cestišče, ker je deponiran še 
vedno v Gradišču za igriščem?   
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Med izgradnjo ceste 
je bilo izvedeno tudi merjenje statike objektov, ko so dela že potekala. Obljubljeno jim je bilo, da ko bodo 

dela zaključena, da bo ponovna meritev ter ocena škode. Zadeva je zaključena, meritev pa še ni bilo. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Zakaj se ne delajo 
analize za vsebnost klora? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen in vprašanje dopolnil z naslednjim podvprašanjem: 
Koliko klora je bilo v zadnjih štirih letih dozirano po posameznih črpališčih? 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kdaj bo asfaltirana cesta 
do pokopališča v Sodišincih? 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kdaj bo asfaltirano 
parkirišče ob pokopališču v Murskih Petrovcih? 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kdaj bo asfaltirano 
parkirišče ob pokopališču v Sodišincih? 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanje članice občinskega sveta Petre KNAUS na naslednje vprašanje: Kontejnerji za steklo 
po vaseh so premajhni, kajti v dveh do treh dneh po odvozu se že napolnijo. Ali je možno postaviti kakšen 
dodaten kontejner ali pa kontejner z večjim volumnom. 
 
Petra KNAUS je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: V času agromelioracij 
je bila odvečna zemlja. Zanimalo ga je zakonska podlaga za podarjanje te zemlje, računi od prodane zemlje 
in po kakšnem principu se je ta zemlja delila.  
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen in je postavil dodatno podvprašanje: Kateri 
posamezniki oz. podjetja so odvažali to zemljo? Koliko je bilo te odvečne zemlje v m3 in koliko m3 je bilo te 
zemlje premaknjene. 
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*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Viktor OBAL je povedal, 
da je pred leti predlagal, da se na spletni strani objavijo magnetogrami sej občinskega sveta. Takrat so bili 
glede tega podani naj različnejši možni odgovori, od informacijske pooblaščenke, in tako naprej. Podal je 
naslednji predlog: Občina Tišina naj predvaja seje občinskega sveta predvajati na spletni strani občine. Svoj 
predlog je utemeljil s tem, da interni kanal gleda le 10 % občanov, pa tudi časovno je omejen. Na spletni 
strani pa si lahko ogleda sejo, ko ima kdo čas. Kot dober primer je izpostavil občino Ivančna Gorica, kjer 
imajo vse seje objavljene na svoji spletni strani in to vsako točko dnevnega reda posebej. Predlagal je, da se 
gre v takšno varianto, da se na spletni strani občine objavljajo vsi posnetki sej po posameznih točkah 
dnevnega reda. Svoj predlog je podal na glasovanje. 
 
Viktor OBAL s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo članice občinskega sveta Marije PRELEC na naslednje vprašanje: Marija PRELEC je glede 
deponije na parkirišču pri pokopališču v Gradišči ter glede na odgovora, ki ga je dobil g. Kolman zapisano, 
da je to vse urejeno v uredbi v 10. točki 4. člena, da lahko investitor zagotovi deponijo tudi na drugem kraju 
urejenem za začasno skladiščenje gradbenih odpadkov in da je izvajalec GMW d.o.o. predlagal, da bi mu 
najbolje ustrezala deponija na pokopališču parkirišča v Gradišču ter da je ta pripravljen po končanem delu, 
parkirišče asfaltirati, kar je občina sprejela. Kolikor nam je znano in kot je bilo pojasnjeno tudi na eni izmed 
sej, je bil ta tako imenovani »odpadni material« vgrajen nazaj na novo cesto, se pravi ni bil odpadni. 
Vprašanje je: Če je v investiciji izgradnje ceste to bilo upoštevano. Ampak odgovor na to vprašanje je sigurno 
neznanka in ga verjetno ne bomo dobili. Na 10. seji je bilo rečeno, da pogodba za najem deponije obstaja 
in da je ovrednotena na 50 tisoč €. G. župan je obljubil, da bo pogodbo posredovana, kar se pa ni zgodilo. Iz 
tega je sklepala, da verjetno ne obstaja ali pa gre samo za dogovor. Mnenja je bila, da na takšen način občina 
ne bi smela delovati. Glede na vse navedeno je prosila, da nadzorni odbor opravi nadzor in ugotovi 
pravilnost in predvsem gospodarno ravnanje občinske uprave in župana pri postopkih pri investiciji za 
izgradnjo parkirišča pri pokopališču v Gradišču. Kot kaže gre za večji znesek na proračunski postavki 401337 
Ureditev parkirišča ob pokopališču je rezerviranih 36.000 € in vrednost najemne pogodbe, ki bi naj po izjavi 
župana bila 50 tisoč €, skupaj potem znese 86.100 €. To je končna vrednost investicije po izračunih. V takšni 
vrednosti bi morala investicija iti na javni razpis in bi se verjetno dalo urediti vse skupaj še ceneje od tega 
zneska. Dodala je še, da gre samo za obljubljeno asfaltiranje in bi za 50 tisoč € pri ceni 22 € za m2 
dobavljenega in vgrajenega asfalta, dobili 2272 m2 asfalta. Cena je povzeta po standardih in je srednja od 
18 do 24 €/m2.  Prosila je za pisni odgovor. 
 
Marija PRELEC je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 

*     *     *     *     * 
 

Franc KOVAČ je opozoril na neurejeno ograjo ob državni cesti na pokopališču na Petanjcih. Predlagal je, da 
v kolikor koncesionar tega ni zmožen opraviti, naj to opravijo javni delavci. V nadaljevanju je zastavil 
naslednje vprašanje: Občinska uprava naj na Policijsko postajo Murska Sobota pošlje dopis z zaprosilom, da 
naj statistično opredelijo varnost prometa na cesti od krožnega križišča na Tišini do začetka vasi Vanča vas. 
Pri tem naj opredelijo koliko enoslednih vozil je bilo v zadnjih petih letih udeleženih v prometni nesreči, 
koliko dvoslednih in koliko pešcev. Potem naj opredelijo tudi koliko polnoletnih oseb je bilo udeleženih oz. 
mladoletnih oz. otrok. Določeni občani in nekateri svetniki namreč precej poudarjajo, da je izredno nevarna 
ta cesta, zato ga je zanimalo koliko je bila varna.  
 
ŽUPAN je povedal, da bomo zaprosilo poslali na Policijsko postajo Murska Sobota. Kar se pa tiče rezanja 
ograje na pokopališču na Petanjcih, pa se bo poskušala zadeva v čim krajšem času urediti.  
 

*     *     *     *     * 
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Miro BERKE je zastavil naslednja vprašanja:  
- Koliko se bo zadolženost naše občine na prebivalca sedaj povečala (glede na investiciji, ki se bosta 

izvajali – izgradnja Pomurskega vodovoda II. faza in rekonstrukcija ceste Gederovci – Murska Sobota)?  
- Zakaj se župan, občinska uprava ali gradbeni odbor za cerkev ni pogodil z izvajalcem del izvedbe 

kolesarske steze Tišina – Vanča vas, da bi se odvečna zemlja prepeljala k cerkvi in bi se zadeva 
poravnala? 

- Zakaj občina Tišina ni poskrbela v času komasacije v Murskih Črncih za odkup oziroma za zamenjavo 
zemljišča, da bi se tudi v Murskih Črncih uredilo parkirišče pri pokopališču? Ali je možno, da bi se to 
lahko sedaj odkupilo, da bi se naredilo parkirišče in kolesarska steza do pokopališča? 

 
ŽUPAN je glede zadolževanja občine povedal, da sedaj točnega podatka ni mogoče podati. Glede odvečne 
zemlje ob izgradnji kolesarske steze Tišina – Vanča vas je pojasnil, da ima izvajalec nalogo, da med samo 
bankino oziroma med cesto in kolesarko in na levi strani kolesarke, naredi bankino. Tako, da te zemlje ne 
bo odveč, k večjemu je bo zmanjkalo. Kar pa se tiče parkirišča v Murskih Črncih je povedal, da bo podan 
odgovor v pisni obliki. 
 

*     *     *     *     * 
 
Petra KNAUS je glede parcele v Sodišincih zanimalo naslednje in sicer: ena gospa se je obrnila na njo, da bi 
odkupila gramoznico v Sodišincih. Z moje strani je bila napotena na občinsko upravo h ga. direktorici, da se 
pozanima sama. Odgovor je bil, da se župan strinja in da bi naj zadeva šla na vaški odbor, če se strinja in 
potem bi moglo priti do cenitve, javne dražbe, itd. Čez nekaj dni sem dobila s strani župana odgovor, da se 
je župan odločil, da ko se bo cesta delala, da se bo tja vozil material. Spraševala se je, da ne ve, če se o tem 
lahko župan sam odloči ali kdo drugi. Gre se za parcelo št. 886 k .o. Sodišinci, vrednost je bila ocenjena na 
2.848 EUR, površina je 9709 m2, lastnik je občina Tišina 1/1. To je dokaj mala parcela z gramoznico, ni 
urejena ter glede na to, da se nekdo zanima za nakup, bi to naredil v neko lep naravno zadevo. Zakaj bi mi 
tja notri vozili neki material, katerega imamo pri izkopi ceste. Prosila je za odgovor na naslednje vprašanje: 
Kdo odloča kam se ta material vozi, kajti koliko je znano si to mora izvajalec del sam urediti? Zanimal jo je 
naslednje: Kaj je potrebno, da se poda vloga za odkup? Ali je potrebna pobuda za ukinitev javnega dobra, 
če spada pod javno dobro? Kdo odloča od odkupu oz. prodaji tega zemljišča? Ali je potrebna cenitev, ali 
lahko občina določi ceno, če se kupec strinja oziroma kdaj gre na javno dražbo? Prosila je za pisni odgovor. 
 
ŽUPAN je povedal, da o odkupu zemljišča odloča občinski svet s sprejetjem sklepa o odkupu oziroma o 
prodaji nepremičnin. Vsekakor pa je potrebno upoštevati zakon o državnih in občinskih zemljiščih, ki določa, 
da je potrebna cenitev. Podan bo pisni odgovor.  
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je glede kolesarske steze Tišina – Vanča vas podal pobudo, da bi se naj razširil obstoječi pločnik 
v širini kolesarske steze mimo prve stanovanjske hiše v Vanča vasi, kajti ta odsek je zaradi žive ograje zelo 
nepregleden. To je pobuda tudi vaščanov Vanča vasi.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da je trenutno težko podati odgovor, kajti potreben bo odkup zemljišča. S pobudo se je 
strinjal in se bo zadeva preverila.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je prosil, da glede na to, da je bilo na seji obravnavano letno poročilo OŠ Tišina in glede na 
to, da je OŠ Tišina naše največje »podjetje« in kar nekaj sredstev gre iz našega proračuna za šolo, da 
ravnatelj poda odgovore na nekatera vprašanja. Kajti ravnatelj gospodari z našim zemljiščem in našim 
objektom. Večkrat je že bilo govora o nekih željah, ki jih občina ima, zato je prosil, če se g. ravnatelju postavi 
naslednja vprašanja: Kakšne so te njegove želje oziroma njegovo videnje v prihodnje? Sam osebno pogreša 
tekaško stezo. V okolici se sekajo drevesa, katera se ne nadomestijo z novimi. Tudi sama zunanja igrišča 
propadajo in razpadajo. Košarkarski koši so zelo dotrajani. G. ravnatelj naj pošlje odgovore glede košev, 
glede igrišč, glede varnosti, kako lahko skupaj stopimo, da lahko te stvari skupaj rešujemo, da mu ne bo 
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pretežko. Že večkrat se je opozarjalo na stoječo vodo pri drugem vhodu. Poudaril je, da  ga zanima videnje 
g. ravnatelja glede vsega tega naštetega. Pravica članov občinskega sveta je, da so seznanjeni, kaj se dogaja 
s premoženjem pri OŠ Tišini in v Gederovcih. 
 
V nadaljevanju je zastavil naslednji vprašanji:  
- Kdaj bodo na parkirišču pri pokopališču na Petanjcih luči? 
- Koliko je vsak posamezni član občinskega sveta v prejšnjem mandatu za vse štiri leta za nazaj in za do 

sedaj dobil izplačilo od vseh sej? 
 
Prosil je z pisne odgovore. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ivan HORVAT je podal pobudo, da bi se razširitev pločnika v Vanča vasi lahko pokrila iz naslova povečane 
glavarine. V nadaljevanju je predlagal, da bi se prav tako iz tega naslova postavile luči na parkirišču pri 
pokopališču na Petanjcih. Zanimalo ga je: Ali občina že ve, kje se bodo ta sredstva porabila? 
 
Ivan HORVAT je postavil naslednje vprašanje: Koliko je posamezen član občinskega sveta v letu 2019 dobil 
izplačanih vseh sejnin? 
 

*     *     *     *     * 
 
Štefan KRANČIČ je glede prodaje občinskih nepremičnin povedal, da je nekaj slabe volje glede nastavitve 
cene. Nekateri interesente pravijo, da je cena gradbenih parcel previsoka. Kajti stopnja DDV-ja je 22 %, kar 
pa prinese znatno višjo ceno. Zanimalo ga je, da v primeru, če občina v prvi ali drugi dražbi nepremičnine 
ne proda, ali lahko občinska uprava zniža ceno nepremičnine.  
 
V imenu občanov iz Tišine ga je zanimalo, kdaj bo končana ograja in žarni zid na pokopališču na Tišini. Zanima 
jih naslednje: Če bo, kdaj bo ali pa če ne bo, komu se lahko zahvalijo? 
 
Mateje KRIZMNIČ TELKEŠ je glede prodaje nepremičnin povedala, da nas zakon po stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti zavezuje k uradni cenitvi. V 40. členu točno piše: »Cenitev 
stvarnega premoženja na dan sklenitve pravnega posla ne sme biti starejša od 12 mesecev.«. Nobene 
pristojnosti nima niti župan niti kdor drug, da določa cene mimo zapriseženega sodnega cenilca.  
 
ŽUPAN je glede pokopališča na Tišini povedal, da je bilo v predlogu proračun predlagano, da se uredi žarni 
zid, zaradi tega je že tudi postavljen beton in nastavki za nadaljevanje žarnega zida. Vendar zaradi 
nasprotovanja občinskega sveta, ki ni sprejel tistega predloga in potem pobuda, ki jo je podal svetnik Viktor 
Obal, da se naj ta zadeva izvzame iz letošnjega proračuna, se je potem ta zadeva izvzela. Pri samem 
komisijskem pregledu je bilo ugotovljeno, da je potrebno to ograjo zaščititi, da ne bo kdo padel čez in zaradi 
tega je sedaj zaščitena z »bosankami«. Zaščita bo ostala tako dolgo, dokler ta žarni zid ne bo uvrščen v 
proračun občine. 

 
*     *     *     *     * 

 
Marija PRELEC je glede ureditve občinskega zemljišča v smeri čistilne naprave v Murskih Črncih, ki je 
opredeljeno kot zazidalno območje povedala, da je bilo na 7. redni seji občinskega sveta povedano, da se 
bo ta zemlja, ki je tam deponirana, da je v planu, da se bo v celoti poravnala in da bi se preprečila možnost 
odlaganja odpadkov. Namreč komunalna ureditev je za to celo območje končano (cesta, vodovod, ulična 
razsvetljava, kanalizacija), samo zemljišče pa je ostalo neurejeno, razen dveh parcel, ki sta namenjeni za 
prodajo. Ker je tu deponirana zemlja od agromelioracij je predlagala, da se poravna in uredi izvajalec del 
agromelioracije, ker je to dolžnost po pogodbi in brez dodatnih stroškov  za občino. Ker ti dve parceli je 
uredil nek drugi izvajalec.  

 
*     *     *     *     * 



 

 

Stran 14 od 14 

 

Franc KOVAČ je povedal, da je nedolga nazaj bil sprejet rebalans I proračuna občine v katerem je bilo več 
projektov. Med drugim je bil tudi projekt izgradnje kolesarske steze Tišina – Vanča  vas. Prosil je, da naj 
župan pove občanom občine Ali sem sam osebno bil proti izgradnji, se pravi proti sprejetju rebalansa, ali 
sem bil za? 
 
ŽUPAN je povedal, da je član občinskega sveta Franc Kovač, glasoval za rebalansa I proračuna. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je povedal, da se bo v kratkem pričela gradnja pomurskega vodovoda sistema B II. faza, zato je 
podal pobudo, da bi se naj sedaj določilo oziroma naredil nek plan, katere ceste po vaseh bodo sanirane 
oziroma obnovljene v celoti, ne samo deloma, da ne bo potem spet prerekanja. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je zastavil naslednje vprašanje: Kdaj je bil sprejet sklep, da se žarni zid ob cesti na pokopališču 
na Tišini dela? Prosil je za pisni odgovor. 
 
 
 
 
12. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.20 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 
 

 


